
Zápis 
z kolegia děkana z 20. dubna 2004 

 
 
Přítomni: doc. Loučka,  Ing. Prchalová, Ing. Richter, prof. Vráblíková, Ing. Rýznarová, Ing. 
Dolanský, Ing. Vosátka., Dr. Zamrazil, Mgr. Vojtíšek 
 
 
K minulým zápisům: 
 
 
Kolegium 6.1.2004 
 

• Bod 4 (doplnění akcí v roce 2004). Splněno. 
 
 
Kolegium 24.2. 
 

• Bod 9 (příprava ak. roku 04/05) Trvá. 
 
Kolegium 10.3. 

• Bod 2 (zvýšení nárokové a nenárokové mzdy). Splněno. 
• Bod 5 (kontrola studijních plánů) Splněno. 
• Bod 6 (příprava rozvrhu). Splněno. 
• Bod 7 (překrývání předmětů). Splněno. 

 
Kolegium 30.3. 

• Bod 1 (Kvalifikační růst a zaměření kateder). Splněno.  
• Bod 6 (Návrhy vedoucích kateder na výběrová řízení) Splněno.  

 
 
Dále bylo projednáno: 

 
1. Děkan uvedl, že s účinností od 1.4. byl pověřen výkonem funkce proděkana pro rozvoj a 

informatiku ing. Dolanský, s účinností od 15.4.2004 byl ing. Dolanský jmenován do 
funkce proděkana pro rozvoj a informatiku. 

2. Děkan doc. Loučka potvrdil návrh komise pro hodnocení přihlášek interních grantů. 
V roce 2004 budou řešeny následující interní granty (jména bez titulů, názvy jsou 
zkráceny): 

• Čihák – Změny v krajině…..  25 tis. Kč 
• Fiedlerová – Využití GIS při ….  30 tis. Kč 
• Holec – Průseky pod el. vedením.. 15 tis. Kč 
• Machová – Komentovaný seznam .. 30 tis. Kč 
• Neruda – Aplikace umělých neur. sítí..  30 tis. Kč 
• Machová - Agrární valy …  30 tis. Kč 
• Riessová - Mikrobiální kontaminace.. 25 tis. Kč 

Z navržených interních grantů nebyly odsouhlaseny, nebo byly sníženy finanční 
prostředky u těch grantů, které požadovaly nákup přístrojové techniky a notebooku. 
Nákup přístrojové techniky pro mgr. Holce a notebooku pro dr. Machovou bude 



uskutečněn z fakultních prostředků mimo rozpočet katedry přírodních věd.. 
3. Byl projednán scénář inaugurace nového děkana dne 27.4.2004. Inaugurace se uskuteční 

ve 13:30 na FŽP. Moderovat inauguraci bude proděkan ing. Richter, výuka bude od 11 
hodin zrušena, na inauguraci jsou zváni členové kolegia děkana, členové AS FŽP, vedení 
univerzity, primátor a jeho náměstci, budou pozváni i členové vědecké rady (zasedání 
proběhne téhož dne dopoledne).  

4. Proděkan ing. Richter informoval o návrhu dodatku smlouvy s FEE (Bánská Štiavnica). O 
návrhu bude jednat s vedoucími kateder. 

5. Proděkan ing. Richter informoval o možnosti spolupráce na projektech řešených 
VÚAnCh. Zájemci o spolupráci informují ing. Richtra. 

6. Bylo dohodnuto, že seminář o výzkumném záměru se uskuteční  ve dnech 7. A 8. 9. 
2004.. 

7. Proděkanka ing. Prchalová informovala o terénním cvičení předmětů „Dendrologie“, 
„Funkce lesa“ a „Myslivost“ ve dnech 6. až 9. května. Byla dohodnuta spoluúčast 
studentů 200 Kč/student. Informace o časovém průběhu terénního cvičení předá ing. 
Prchalová tajemníkovi. 

8. Proděkanka ing. Prchalová uvedla, že studenti natočí videopořad pro veletrh Gaudeamus o 
fakultě. 

9. Bylo dohodnuto, že v prvním týdnu zkouškového období pro studenty 1. ročníku nelze 
vypisovat povinné termíny (např. testů povinných pro všechny studenty).  

10. Bylo dohodnuto uspořádání informativní schůzky pro studenty zaměřené na informaci o 
náplni vědecké činnosti akademických pracovníků fakulty a o možnostech uplatnění 
studentů v dalších stupních vzdělávání. 

11. Proděkanka ing. Prchalová informovala o počtu přihlášených studentů a přípravě 
přijímacího řízení. Přijímací řízení proběhne ve dnech 7.6. (v 9 a 13 hodin), 8.6. (v 9 a 13 
hodin) a 9.6. v 9 hodin. Náhradní termín pro přijímací řízení je 17.6. (v 9 hodin, případně i 
13 hodin). KPV dodá pro přijímací řízení 4 pracovníky, KTEV 4 pracovníky, KIGI 3 
pracovníky, KSP 2 pracovníky. 

12. Proděkan ing. Dolanský navrhl nákup programu pro kontrolu software. Bylo dohodnuto: 
• Nákup takového programu je vhodný. 
• Vhodnější je nákup  pro celou univerzitu s tím, že náklady se rozloží na jednotlivé 

součásti. 
• Rozhodujícím problémem je uvedení do souladu porovnání mezi existujícími programy a 

zakoupenými licencemi. 
13. Na závěr kolegia se děkan doc. Loučka rozloučil se členy kolegia, poděkoval 

proděkanům, vedoucím kateder a předsedovi AS FŽP za jejich spolupráci 
v předcházejících letech a popřál všem mnoho úspěchů v další práci. 

 
 

                                             Zapsal doc. Loučka 


